
Sundhedsudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 3. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 506
Ministeren gav under samrådet om stofmisbrugsbehandling den 23. februar
2011 ( Samrådsspørgsmål AD og AE) udtryk for, at der ikke er bedre resultater
med døgnbehandling end med ambulant behandling/dagbehandling. En sådan
udtalelse kan imidlertid let blive forstået af kommunerne som om, at man der-
med ikke behøver at visitere til de langt mere intensive og dyrere døgnbehand-
lingsophold. Vil ministeren afkræfte, at dette er tilfældet? Og vil ministeren
oplyse, hvordan det forholder sig i forhold til perioden med nedtrapning/afgift-
ning fra opioid- og benzodiazepinafhængighed? Mener ministeren også, at
sådan nedtrapning har samme muligheder og udfald i hhv. ambulant regi og
døgnregi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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